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Styrelsemöte nr 23                                                          Organisationsnummer 875001–8205

Styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Örebro län,

Plats: Digitalt via Teams, tisdag den 20 Februari 2024. Klockan 17:30.

Kallade: Jan Greve, Hanna Sjöberg, Henrik Werge, Gösta Hedlund, Sara Hillersberg,

ersättare Gunnel Zenk

Tjänsteperson: David Johansson

Närvarande: Henrik Werge, Hanna Sjöberg, Sara Hillersberg, Gunnel Zenk, Gösta Hedlund, 
David Johansson.

Jan Greve har anmält förhinder.

Inbjuden: Gustav Axberg från Örebro kommun, stadsbyggnad, medverkade under punkt 6.

Dagordning.

1. Öppnande av mötet. Henrik öppnade mötet

2. Val av mötesordförande. Henrik Werge väljs till mötesordförande

3. Val av sekreterare för möte. Gösta Hedlund väljs till mötessekreterare

4. Val av protokolljusterare. Hanna Sjöberg väljs till protokolljusterare

5. Godkännande av dagordningen. Dagordningen godkännes

6. Biosfärområde Hjälmaren Information

Gustav visade powerpoint om initiativ ”Hjälmarelandskapet”. Medlemmar är i nuläget 5 
kommuner runt Hjälmaren. All medverkan bygger på frivillighet. Driftbidrag fås från HaV och 
Naturvårdsverket med 450 tkr/år. Totalt beviljat 2,6 mkr för hela projektet. Unesco avgör om 
det får bli ett Biosfärområde. Lång process för att komma dit. Förstudie pågår från höst -23 
till vår -24. Möjliga fokusområden kan vara användningsmöjligheter för mark o vatten, 
livsmedelsproduktion, besöks o friluftsliv, landsbygdsutveckling, ekosystem och biologisk 
mångfald. Geografisk avgränsning i första hand, är de nuvarande medlemskommunerna.

7. Rapport från verksamhetsutvecklaren David J, Information:

a. David jobbar vidare med aktivering av Laxåkretsen. 

b. Riks håller på att ta fram nytt underlag för länsförbundens hemsidor.

c. Annonsen i Aftonbladet med info om föreningens verksamhet och uppmaning att bli 
medlem har inte gett ett enda svar

d. David föreslog att ett uppdrag för Biosfärområdet kan vara att arbeta för Ålens återkomst.

e. David föreslog att föreningen ska inrätta ett naturvårdspris som årligen kan utdelas på en 
särskild ”galakväll”.
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f. Kyrkans skogsnätverk planerar att anordna en skogsdag för sin personal hos Anders Tivell.
David har blivit tillfrågad om att göra en film som kyrkan kan använda för att ”föra in 
andligheten i skogen”

g. David planerar att ta kontakt med LRF och Mellanskog i länet, för att anordna skogsdag 
hos Anders Tivell.

h. info om ”granskaavverkningar.se”. David visade upp det digitala verktyget avsett för att 
dokumentera avverkningar.

8. Föregående protokoll

Har sänts ut till styrelsen.

Beslut: Godkändes

9. Verksamhetsutvecklarens roll:

a. Information: Henrik har samrått inom styrgruppen Örebro-Värmland om hur dennes roll 
kan utvecklas.

b. Samarbetet med Skogsgruppen Örebro. Styrelsen har genomfört möte med skogsgruppen
för att få dess synpunkter på samarbetet. Verksamhetsutvecklaren gav sin syn på hur 
samarbetet fungerar. 

Beslut: Anordna ett möte så fort som möjligt, helst kommande vecka, för fortsatt diskussion 
om samarbetsformen.

10. Ekonomisk rapport:

a. Henrik redogjorde för bokslutsförslaget.

Beslut: Styrelsen ställde sig bakom bokslutsförslaget.

b. Förslag till budget 

Information: Budgetförslag är ej helt färdigt, bl.a. kan det inkomma en förfrågan om bidrag till 
Rosenbergsdagarna, återkommer till nästa styrelsemöte.

11. Rapport från ordföranden och övriga rapporter.

Henrik meddelade att diskussion om anställningsform pågår för projektledaren för 
Creamprojektet.

12. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns att behandla.

13. Mötets avslutande. Henrik avslutar mötet

Sekreterare Gösta Hedlund 

Ordförande Henrik Werge 

Justerare Hanna Sjöberg  
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Styrelsemöte nr 23                                                          Organisationsnummer 875001–8205


Styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Örebro län,


Plats: Digitalt via Teams, tisdag den 20 Februari 2024. Klockan 17:30.


Kallade: Jan Greve, Hanna Sjöberg, Henrik Werge, Gösta Hedlund, Sara Hillersberg,


ersättare Gunnel Zenk


Tjänsteperson: David Johansson


Närvarande: Henrik Werge, Hanna Sjöberg, Sara Hillersberg, Gunnel Zenk, Gösta Hedlund, 
David Johansson.


Jan Greve har anmält förhinder.


Inbjuden: Gustav Axberg från Örebro kommun, stadsbyggnad, medverkade under punkt 6.


Dagordning.


1. Öppnande av mötet. Henrik öppnade mötet


2. Val av mötesordförande. Henrik Werge väljs till mötesordförande


3. Val av sekreterare för möte. Gösta Hedlund väljs till mötessekreterare


4. Val av protokolljusterare. Hanna Sjöberg väljs till protokolljusterare


5. Godkännande av dagordningen. Dagordningen godkännes


6. Biosfärområde Hjälmaren Information


Gustav visade powerpoint om initiativ ”Hjälmarelandskapet”. Medlemmar är i nuläget 5 
kommuner runt Hjälmaren. All medverkan bygger på frivillighet. Driftbidrag fås från HaV och 
Naturvårdsverket med 450 tkr/år. Totalt beviljat 2,6 mkr för hela projektet. Unesco avgör om 
det får bli ett Biosfärområde. Lång process för att komma dit. Förstudie pågår från höst -23 
till vår -24. Möjliga fokusområden kan vara användningsmöjligheter för mark o vatten, 
livsmedelsproduktion, besöks o friluftsliv, landsbygdsutveckling, ekosystem och biologisk 
mångfald. Geografisk avgränsning i första hand, är de nuvarande medlemskommunerna.


7. Rapport från verksamhetsutvecklaren David J, Information:


a. David jobbar vidare med aktivering av Laxåkretsen. 


b. Riks håller på att ta fram nytt underlag för länsförbundens hemsidor.


c. Annonsen i Aftonbladet med info om föreningens verksamhet och uppmaning att bli 
medlem har inte gett ett enda svar


d. David föreslog att ett uppdrag för Biosfärområdet kan vara att arbeta för Ålens återkomst.


e. David föreslog att föreningen ska inrätta ett naturvårdspris som årligen kan utdelas på en 
särskild ”galakväll”.







f. Kyrkans skogsnätverk planerar att anordna en skogsdag för sin personal hos Anders Tivell.
David har blivit tillfrågad om att göra en film som kyrkan kan använda för att ”föra in 
andligheten i skogen”


g. David planerar att ta kontakt med LRF och Mellanskog i länet, för att anordna skogsdag 
hos Anders Tivell.


h. info om ”granskaavverkningar.se”. David visade upp det digitala verktyget avsett för att 
dokumentera avverkningar.


8. Föregående protokoll


Har sänts ut till styrelsen.


Beslut: Godkändes


9. Verksamhetsutvecklarens roll:


a. Information: Henrik har samrått inom styrgruppen Örebro-Värmland om hur dennes roll 
kan utvecklas.


b. Samarbetet med Skogsgruppen Örebro. Styrelsen har genomfört möte med skogsgruppen
för att få dess synpunkter på samarbetet. Verksamhetsutvecklaren gav sin syn på hur 
samarbetet fungerar. 


Beslut: Anordna ett möte så fort som möjligt, helst kommande vecka, för fortsatt diskussion 
om samarbetsformen.


10. Ekonomisk rapport:


a. Henrik redogjorde för bokslutsförslaget.


Beslut: Styrelsen ställde sig bakom bokslutsförslaget.


b. Förslag till budget 


Information: Budgetförslag är ej helt färdigt, bl.a. kan det inkomma en förfrågan om bidrag till 
Rosenbergsdagarna, återkommer till nästa styrelsemöte.


11. Rapport från ordföranden och övriga rapporter.


Henrik meddelade att diskussion om anställningsform pågår för projektledaren för 
Creamprojektet.


12. Övriga frågor


Inga övriga frågor fanns att behandla.


13. Mötets avslutande. Henrik avslutar mötet


Sekreterare Gösta Hedlund 


Ordförande Henrik Werge 


Justerare Hanna Sjöberg  
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